
Protokół Nr VIII/07 

z sesji Rady Powiatu w dniu 24 sierpnia 2007r. 

w sali nr 12 �wi�tokrzyskiego Urz�du Wojewódzkiego w Kielcach. 

w godz. 11.25 -  14.35 

 

 

Do pkt 1 

 

Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 

Otworzył obrady, przywitał radnych i wszystkich uczestników sesji.   

 

W obradach brali udział : 

-    Zenon Janus  Starosta Kielecki, 

-    Marian Ferdek Wicestarosta Kielecki 

- Ryszard Barwinek  Członek Zarz�du Powiatu, 

- Bogdan Gierada Członek Zarz�du Powiatu, 

- Szymon Jarzyna Członek Zarz�du Powiatu, 

- Maria Klusek Skarbnik Powiatu, 

- Stefan Strojny Sekretarz Powiatu, 

- Stanisław Furmanek Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej, 

- Marian Szałas Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Le�nictwa i Ochrony 

�rodowiska, 

- Bo�ena Gumułka Naczelnik Wydziału Rozwoju 

- Adam Jaskóła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu 

- Jerzy Komorniczak Dyrektor PZD w Kielcach, 

- Ewa Kokowska Radca Prawny, 
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oraz zaproszeni go�cie : 

 

1. Pani Jolanta Gołaszewska  przedstawiciel Pa�stwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego   w Kielcach 

2. Pan Wiesław Wyszkowski Powiatowy Lekarz Weterynarii  w Kielcach 

3. Pani Małgorzata Janiszewska �wi�tokrzyski Wojewódzki Inspektor                                              

Ochrony �rodowiska w Kielcach  

4. Andrzej �wi�tek Z-ca �wi�tokrzyskiego Wojewódzkiego  Inspektora                                             

Ochrony �rodowiska w Kielcach  

 

Do pkt 2            

                                          

Kworum w dniu 24 sierpnia 2007r. wyniosło 27 radnych. Lista obecno�ci 

stanowi zał�cznik nr 1 do protokołu. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni :  Andrzej Michalski, Józef Szczepa�czyk 

 

Do pkt 3 

 

Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 

Poddał pod głosowanie przyj�cie porz�dku obrad sesji. 

1.      Otwarcie sesji. 
 
2.      Stwierdzenie kworum. 
 
3.      Przyj�cie porz�dku sesji. 
 
4.      Przyj�cie protokołu z VII sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 30 maja     
         2007 r.  
 
5.      Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalno�ci Zarz�du Powiatu za   
          okres mi�dzy sesjami.  
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6.      Informacja z wykonania bud�etu Powiatu Kieleckiego za I półrocze 2007r. 
 
7.      Informacja o przebiegu wykonania planów finansowych powiatowych  
         zakładów opieki zdrowotnej za I półrocze 2007 roku. 
 
8.      Informacja Pa�stwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie  
         sanitarnym Powiatu Kieleckiego za rok 2006.  
 
9.      Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie bezpiecze�stwa  
         sanitarno – weterynaryjnego na obszarze Powiatu Kieleckiego. 
 
10.  Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony �rodowiska o stanie    
�rodowiska na obszarze Powiatu Kieleckiego, w tym ocena stanu czysto�ci 
wód powierzchniowych  

      i podziemnych. 
 
11.  Informacja o działalno�ci rodzin zast�pczych, niespokrewnionych, w tym o 

charakterze pogotowia rodzinnego, jako alternatywy dla instytucjonalnych 
form opieki. 

 
12.  Stan organizacyjny i przygotowanie do roku szkolnego 2007/2008 szkół 

ponadgimnazjalnych i placówek o�wiatowo – wychowawczych Powiatu 
Kieleckiego. 

 
13.  Informacja o remontach i inwestycjach przeprowadzonych w roku 2006 na 

nieruchomo�ciach b�d�cych w zasobie Powiatu Kieleckiego. 
 
14.  Podj�cie uchwał w sprawie: 
 

1)      zmian w bud�ecie powiatu na 2007 r. , 
 
2)      zaci�gni�cia po�yczek długoterminowych z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony �rodowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach ( 3 
projekty ), 

 
3)      przyj�cia  sprawozdania z realizacji Planu gospodarki odpadami w 

powiecie  kieleckim za lata 2005-2006, 
 
4)      przekształcenia Technikum Nr 7 wchodz�cego w struktur� 

organizacyjn� Zespołu Szkół Le�nych w Zagna�sku poprzez 
likwidacj� kierunków kształcenia, 
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5)      stopniowej likwidacji szkół ponadgimnazjalnych wchodz�cych w 

struktur� organizacyjn� Zespołu Szkół Nr 7 im. Jana III Sobieskiego w 
Podzamczu  

                  w przedmiocie likwidacji kierunków kształcenia, 
 

6)      likwidacji szkół ponadgimnazjalnych wchodz�cych w struktur� 
organizacyjn� Zespołu Szkól Nr 7 im. Jana III Sobieskiego w 
Podzamczu w przedmiocie likwidacji kierunków kształcenia, 

 
7)      wytypowania przedstawiciela Powiatu Kieleckiego do Rady 

Fundacji na rzecz Zintegrowanego Rozwoju Regionu 
�wi�tokrzyskiego „Bóbr”, 

 
8)      zatwierdzenia zmiany statutu �wi�tokrzyskiego Centrum Matki i 

Noworodka – Szpital Specjalistyczny w Kielcach, 
 

9)  ustalenia wysoko�ci opłat za usuwanie pojazdów z dróg w granicach 
administracyjnych powiatu kieleckiego i prowadzenia parkingów 
strze�onych, 

 
10)   pozbawienia kategorii drogi powiatowej, 

 
11)   zaliczenia do kategorii dróg powiatowych. 

 
15.Zapytania i interpelacje radnych. 
 
16. Zamkni�cie obrad. 
                   

  

Głosowanie 

Za –26  

Przeciw- brak 

Wstrzymało si� –brak 

 

W wyniku głosowania porz�dek obrad został przyj�ty. 
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Do pkt 4 

 

Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 

Poddał pod głosowanie przyj�cie protokołu z VII sesji Rady Powiatu                       

w Kielcach z dnia 30 maja 2007r. 

 

Głosowanie 

Za –26  

Przeciw- brak 

Wstrzymało si� –brak 

 

W wyniku głosowania protokół Nr VII/07 z sesji Rady Powiatu w Kielcach z 

dnia 30 maja 2007r. został przyj�ty jednogło�nie 

 

Do pkt 5 

 

Wicestarosta Kielecki Marian Ferdek 

Przedło�ył Radzie sprawozdanie z działalno�ci Zarz�du Powiatu za okres 

mi�dzy sesjami tj. od 31 maja 2007r do 23 sierpnia  2007r. – które stanowi 

zał�cznik nr 2 do protokołu. 

 

O godz. 11.35 na sesj� przybył radny Marek Mazur. W sesji uczestniczy 27 

radnych 

 

Rada przyj�ła sprawozdanie z działalno�ci Zarz�du Powiatu za okres mi�dzy 

sesjami 
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Do pkt 6 

Informacja z wykonania bud�etu Powiatu Kieleckiego za I półrocze 2007r. 
- która stanowi zał�cznik nr 3 do protokołu, była omawiana na posiedzeniach 

komisji. 

 

Rada przyj�ła informacj� z wykonania bud�etu Powiatu Kieleckiego za I 

półrocze 2007r. 

 

Do pkt 7 

 

Informacja o przebiegu wykonania planów finansowych powiatowych  
zakładów opieki zdrowotnej za I półrocze 2007 roku. - która stanowi zał�cznik 

nr 4 do protokołu, była omawiana na posiedzeniach komisji. 

 

Rada przyj�ła informacj� o przebiegu wykonania planów finansowych 
powiatowych zakładów opieki zdrowotnej za I półrocze 2007 roku. 

 

 

Do pkt 8 

 

Pani Jolanta Gołaszewska przedstawiciel Pa�stwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Kielcach  

Przedstawiła informacj� o stanie sanitarnym Powiatu Kieleckiego za rok 2006  - 

która stanowi zał�cznik nr 5 do protokołu, 

 

Rada przyj�ła informacj� Pa�stwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o 

stanie sanitarnym Powiatu Kieleckiego za rok 2006 

 

O godz. 12.30 sesj� opu�cił radny Lucjan Pietrzczyk. W sesji uczestniczy 26 

radnych 
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Do pkt 9 

 

Informacja o stanie bezpiecze�stwa sanitarno – weterynaryjnego na obszarze 

Powiatu Kieleckiego- która stanowi zał�cznik nr 6  do protokołu , była 

omawiana na posiedzeniach komisji. 

 

     Pan Wiesław Wyszkowski Powiatowy Lekarz Weterynarii  w Kielcach 

     Mam przyjemno�� pierwszy raz stan�� przed dostojnym gronem  działaczy 

samorz�dowych. Sam kiedy� byłem samorz�dowcem. Bardzo to �rodowisko 

szanuj�. Pozwoliłem sobie przesła� wcze�niej informacj� statystyczn� na 

temat stanu bezpiecze�stwa powiatu kieleckiego. Ta informacja jest 

sporz�dzona za rok 2006, zawiera bardzo du�o danych statystycznych,  które 

nakre�laj� zadania inspekcji weterynaryjnej.  

     Inspekcja weterynaryjna podobnie jak inspekcja sanitarna stoi na stra�y 

zdrowia publicznego a tak�e ochrony zwierz�t i ochrony zdrowia zwierz�t, 

zapobieganiu chorób zaka�nych zwierz�t i tym samym zapobieganiu 

wyst�powania odzwierz�cych chorób u ludzi i stanowi zapor� mi�dzy 

�wiatem zwierz�cym, hodowl� a człowiekiem i zdrowiem człowieka. 

Organizacyjnie jeste�my przypisani administracji rz�dowej. Stanowimy 

administracj� nie zespolon� Wojewody. Wszyscy inspektorzy Powiatowego 

Inspektoratu  Weterynarii s� członkami słu�by cywilnej. Jeste�my zupełnie 

oddzieleni od lecznictwa zwierz�t , tymi sprawami zajmuje si� izba lekarsko-

weterynaryjna. Powiatowy Lekarz Weterynarii w zasadzie nawet nie mo�e 

prowadzi� takiej działalno�ci, która polega na prowadzeniu leczenia 

zwierz�t.  Natomiast naszych kolegów skupionych wokół �wi�tokrzyskiej 

izby lekarsko-weterynaryjnej wykorzystujemy w taki sposób , �e wykonuj� 

cz��� zada� na podstawie umów zlecenia, poniewa� inspekcja zatrudniaj�ca 
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do 10 w powiecie inspektorów nie byłaby w stanie tych zada� wykona� 

samodzielnie.  

     Jestem Powiatowym Lekarzem Weterynarii w powiecie kieleckim od                   

21 listopada ub. roku. Chciałbym si� skoncentrowa� na roku obecnym, bo to 

bardziej pa�stwu przybli�y to co si� dzieje i jaki jest stan bezpiecze�stwa. 

     Od roku 1990 inspekcja przeprowadza badania stad bydła w kierunku 

gru�licy białaczki i glucelozy. Gru�lica w zasadzie była badana od lat           

60-tych. Okazało si� i� pomimo tego, �e te badania obejmuj� całe pogłowie 

od trzech lat, to nasz kraj nie jest wolny od enzootycznej białaczki bydła. Po 

pewnych negocjacjach udało si� zrobi� tak, �e gru�lica i gluceloza zostały 

uznane, �e jest kraj urz�dowo wolny, natomiast od 2005 roku do tego roku 

przeprowadzali�my badania całego pogłowia bydła w kierunku enzootycznej 

białaczki bydła. 	eby to zrobi� trzeba było zbada� całe pogłowie dwukrotnie 

w odst�pie nie krótszym ni� 4 m-ce i nie dłu�szym ni� 12 m-cy . To ogromny 

wysiłek organizacyjny, ale musz� zakomunikowa�, �e nasz region- 

województwo �wi�tokrzyskie jest od 2 sierpnia tego roku oficjalnie uznanym 

przez unie europejsk� za wolne od enzootycznej białaczki bydła, jako drugi 

w Polsce. Oznacza to , �e przedsi�biorcy którzy zajmuj� si� handlem bydłem 

b�d� mogli wznowi� ten handel. Mieli�my w tym roku zagro�enie 

epizootyczne po pierwsze pryszczyc� w Anglii i ptasi� gryp�. Pryszczyca nie 

wygl�dała specjalnie gro�nie. Ryzyko wyst�pienia tej choroby było, bior�c 

pod uwag� ilo�� osób, które z naszego kraju wyjechały do Anglii. Pewne 

zalecenia do lotnisk były wydane troszk� na wyrost, ale w sposób 

uzasadniony i merytoryczny. Wystosowałem do wszystkich gmin pisma 

równie� z informacj� dla osób przybywaj�cych z Wielkiej Brytanii. Z ptasi� 

gryp� było spokojniej. Wystosowałem równie� pisma do gmin dwukrotnie. 

Teraz mieli�my przypadek wyst�pienia ptasiej grypy w Czechach. 

Odwiedziła nas w tym roku misja unii europejskiej, która była skierowana w 

stron� ubocznych produktów pochodzenia zwierz�cego pasz, wykorzystania 
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polepszaczy gleby, zagospodarowania materiałów odpadowych kat. I. 

Znale�li�my si� przypadkowo na trasie misji. Misja zako�czyła si� wynikiem 

pozytywnym. Mamy ok. 80 zakładów przetwórni mi�sa białego i 

czerwonego. Mamy w tej chwili zakłady sklasyfikowane w ten sposób, �e s� 

zakłady zatwierdzone do handlu (które spełniaj� wszystkie wymogi unii 

europejskiej) i drug� grup� - to s� zakłady wi�ksze, które skorzystaj� z 

okresu przej�ciowego do ko�ca roku i do ko�ca roku maj� si� dostosowa� do 

unii europejskiej. Mamy równie� zakłady tzw. rynek krajowy (rze�nie, 

przetwórnie mi�sa białego, czerwonego) czyli do 7,6 t. produktu finalnego. 

Wszystkie te zakłady znalazły si� wobec zupełnie nowych rozstrzygni�� 

prawnych. Do tej pory posługiwali si� dyrektywami. W tej chwili unia 

europejska zast�puje dyrektywy rozporz�dzeniami. Jest bardzo du�o 

zamieszania i potrzeba jest weryfikacji i kwalifikacji tych zakładów na nowo. 

Mamy zatwierdzone trzy mleczarnie na terenie powiatu kieleckiego, które 

zostały zatwierdzone. Nieco gorzej jest z gospodarstwami. Tutaj ta rotacja 

jest du�a . Cały czas napływaj� wnioski . Warunki weterynaryjne s� 

sprawdzane. W tej chwili jest 1650 ogółem , co na ogóln� liczb� gospodarstw 

nie jest zbyt du�o. Unia nas nie pu�ci. W tym roku w pa�dzierniku b�dziemy 

mieli nowa misj� unijn�. Bardzo jest prawdopodobne , �e zawita do 

województwa �wi�tokrzyskiego i powiatu kieleckiego. B�dzie to misja dot. 

obrotu zwierz�tami, dobrostanu zwierz�t, targów , sp�du, miejsc 

zgromadzenia, centrów pozyskiwania nasieni koni. B�dziemy mieli misj� 

prawdopodobnie w Bodzentynie. Sporo pracy nas czeka , �eby ta misja nie 

zako�czyła si� kl�sk�. Misje unijne oceniaj� inspekcje. B�dzie to ci��ka 

sprawa. Ja ju� podj�łem pewne działania. Wspólnie  z władzami Bodzentyna 

uda nam si� to godnie przetrzyma�.  

     Mamy całkiem nowe zasady odno�nie przewo�ników. Wszystkich 

przewo�ników zwierz�t musimy weryfikowa�. Musz� si� zgłasza�, dostawa� 

zezwolenia na prowadzenie tej działalno�ci .  Jest ich ok. 120. 
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     Cały czas prowadzony jest monitoring pozostało�ci. Kilkaset prób rokrocznie 

jest pobierane, �eby sprawdza� pozostało�ci ró�nych rzeczy, czyli 

pestycydów , metali ci��kich, zanieczyszcze� ró�nymi pierwiastkami, 

�rodkami ochrony ro�lin. W zasadzie �ywno�� jest rzeczywi�cie czysta. Pod 

tym wzgl�dem spełnia najsurowsze wymagania unii europejskiej.  

     Planowany jest monitoring  takiej choroby trzody chlewnej , która u nas jest 

czym� egzotycznym – jest to choroba układu nerwowego. Jest bardzo ci��ka 

do wyplenienia ze stada. Powstaje teraz program zwalczania tej choroby. 

Zrobienie tego b�dzie ogromnym przedsi�wzi�ciem.  

     Od 22 wrze�nia b�dzie przeprowadzana akcja szczepienia lisów . 

Szczepionka jest zrzucana w odpowiedniej  ilo�ci na hektar z samolotu 

(wył�cznie).  Owocuje to tym, �e od kilku lat nie mamy w�cieklizny. 

Populacja lisa gwałtownie wzrasta.  

     To co przedstawiłem to s� główne problemy nad którymi si� obecnie 

koncentrujemy.  Stan bezpiecze�stwa sanitarno-weterynaryjnego w zakresie 

zaka�nych zwierz�t jest dobry, bardzo dobry. Argumentem jest uwolnienie 

województwa od enzootycznej białaczki bydła , nie ma w�cieklizny, nie ma 

powa�niejszych chorób. 

    Je�eli chodzi o higien� �ywno�ci zwierz�cego pochodzenia nie ma wi�kszych 

problemów. Ten stan mo�na uzna� równie� za pozytywny.  

    Stan organizacyjny i techniczny jest �redni. Nie wynika to z tego, �e nadzór w 

powiecie kieleckim był sprawowany �le. Nasze województwo ma produkcje 

rozdrobnion� . Te zakłady s�  niewielkie. Tutaj w tym wzgl�dzie trzeba 

przeprowadza� bardzo intensywne kontrole i szkolenia.  

     Stan ogólny pod wzgl�dem sanitarno-weterynaryjnym i warunków       

     prowadzenia działalno�ci  w naszym powiecie  nale�y oceni� jako     

     pozytywny. 
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Przewodnicz�cy Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Stanisław 
Okólski 
Targ w Bodzentynie i targ w Łagowie na pewno musi funkcjonowa� i to nie 

ulega w�tpliwo�ci. Te dwa miejsca do handlu ko�mi powinny by� utrzymane. 

Komisja Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych wypracowała stanowisko w 

sprawie wsparcia samorz�du w Łagowie. Na sesji jest Wójt Łagowa i warto o 

tym wspomnie�. Czy zmieniło si� co� od naszego ostatniego spotkania ?  Przede 

wszystkim chciałbym podzi�kowa� za informacj� o bie��cych bardzo wa�nych 

problemach weterynaryjnych w powiecie. Miałem w�tpliwo�ci jak zrozumie� 

zapis : „ponadto skontrolowała 958 producentów �rodków �ywienia zwierz�t nie  

wprowadzonych do obrotu „ ? 

 

Pan Wiesław Wyszkowski Powiatowy Lekarz Weterynarii  w Kielcach 

Urz�d Marszałkowski i ja z racji pełnionego nadzoru widzimy potrzeb� 

zintensyfikowania działa� na targach. Tu jest pewien problem prawny.                  

W prawie które obowi�zuje do ustawy o ochronie zdrowia zwierz�t i  

zwalczaniu chorób zaka�nych zwierz�t jest działalno�� typu targi. Nadajemy 

targom numer weterynaryjny, natomiast rozporz�dzenia do tej ustawy nie ma.  

Wymagało to konsultacji z prawnikami i jest opinia, �e poprzednie 

rozporz�dzenie, które obowi�zywało z 2002 roku, które okre�la wymogi 

weterynaryjne dla działalno�ci typu targi jest obowi�zuj�ce. Ja musz� by� na 

wszystkich targach, poniewa� nadałem im numer weterynaryjny na pocz�tku 

tego roku. Zwróciłem si� do gmin z pytaniem: które z targów zakładaj� 

funkcjonowanie. Targi w Łagowie, w Bodzentynie, w Chmielniku i                         

w Łopusznie funkcjonuj�. Zostały nadane numery weterynaryjne i w zwi�zku              

z tym trzeba przeprowadzi� na tych targach kontrole. Je�eli na tych targach 

zostanie przeprowadzona kontrola to zostanie wydana decyzja administracyjna, 

która b�dzie stwierdzała , �e to i to jest nie zrobione. Umawiamy si� , �e nie 

wpadam od razu na targ i nie wstrzymuj� działalno�ci, tylko nakładam pewne 
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rygory administracyjne, które zale�nie od sytuacji mog� zosta� na wniosek 

strony przedłu�one. Zwracam jednak uwag�, �e jest tu konieczna współpraca i 

pewna otwarto�� ze strony samorz�dów. Trzeba b�dzie jednak w tym wzgl�dzie 

co� zrobi�. Oceniana b�dzie inspekcja przez misje WIO i my b�dziemy 

oceniani. Niestety tak to si� odbywa. 

 Te 958 gospodarstw- to s� podmioty wytwarzaj�ce �rodki �ywienia nie 

wprowadzone do obrotu w gospodarstwach, które wytwarzaj� �rodki �ywienia 

dla siebie. Przy okazji kontroli dobrostanu zwierz�t w gospodarstwach 

mleczarskich, chlewniach itd. przeprowadzali�my kontrole sposobu 

wytwarzania �rodków �ywienia u�ytkowanych we własnym gospodarstwie. To 

nie oznacza , �e mamy tyle wytwórni pasz. To oznacza, �e jak w wi�kszo�ci 

naszych gospodarstw �ywienie jest metod� tradycyjn�. 

 

 
Przewodnicz�cy Komisji Rewizyjnej Mieczysław K�dzierski 
Targowisko w Bodzentynie zostało poddane modernizacji. Czy jest obawa , �e 

nadal nie b�dzie spełniało norm  unijnych ? Czy na dzie� dzisiejszy wiadomo 

jakie inwestycje trzeba przeprowadzi� na targu w Łagowie i jakie s� koszty tej    

inwestycji ?  

Czy okres dostosowawczy producentów mleka jest przedłu�ony ? 

Szczepienie  lisów to bardzo dobry program. Czy Powiatowy Lekarz 

Weterynarii współpracuje z kołami łowieckimi ? 

Czy obowi�zuje nadal płyta obornikowa ?  

 

Pan Wiesław Wyszkowski Powiatowy Lekarz Weterynarii  w Kielcach 

Warunki w Bodzentynie uległy znacznej poprawie  i warunki dobrostanu 

równie� , co potwierdzaj� inspektorzy Animals. To nie znaczy , �e warunki 

organizacyjne s� tam wła�ciwe. W tej sprawie konferowałem z Burmistrzem 

Bodzentyna. Warunki techniczne s� nakre�lone w decyzji, która jest wydana dla 
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targowiska  w Bodzentynie dla UMiG w Bodzentynie. To nie s� warunki 

straszliwe.  Bior�c pod uwag� rozległo�� targowiska, b�d� kosztowne do 

wykonania. To co mamy w Bodzentynie nie jest baz� pozbawion� sensu. Tu jest 

du�y problem  je�eli chodzi o warunki organizacyjne , bo je�eli s� stwierdzane 

naruszania dobrostanu zwierz�t, czy okrutnego traktowania zwierz�t szczególnie 

przez inspektorów Animals ale równie� i przez naszych kolegów , to w du�ej 

mierze wynika z tego, �e ruch pojazdów wokół tej dobrze usytuowanej rampy 

jest bardzo  nieskoordynowany. I to s� te szczegóły Natomiast tam jest wydana 

decyzja , która jest wydana do ko�ca roku, wła�ciwie z mo�liwo�ci� 

przedłu�enia.  

Natomiast je�eli chodzi o targowisko w Łagowie to musz� si� tam 

wybra�. Nie strasz� wójta ale trzeba wyda� decyzj�  i b�dziemy musieli ustali� 

terminy usuni�cia tych niezgodno�ci, je�eli si� takie stwierdzi. Pewne rzeczy 

mo�na wprowadzi� bezzwłocznie (procedury oczyszczania, mycia, dezynfekcji), 

niektóre rzeczy wymagaj� nakładów finansowych , jak np. utwardzenie placu, 

budowa obiektów  to s� rzeczy które wymagaj�  podej�cia dalekosi��nego. To 

jest decyzja Rady i b�dzie si� to wi�zało z wydatkami i to nie małymi. 

Szczególnie wa�n� histori� nie s� warunki techniczne ale przypadki naruszania 

ustawy o ochronie zwierz�t. Główn� trosk� pa�stwa powinno by� zwrócenie 

uwagi na zachowanie przepisów o ochronie zwierz�t.  

Dostawcy mleka zako�czyli okresy przej�ciowe. Je�eli podmiot               

w gospodarstwie podstawowe rzeczy porobi i składa wniosek o wpisanie do 

rejestru gospodarstw, które spełniaj� warunki unii europejskiej w zakresie 

produkcji mleka surowego to droga zamkni�ta nie jest. Natomiast cz��� 

gospodarstw w skutek niedotrzymania pewnych warunków wyskakuje, ale jest 

to płynne. Same mleczarnie nas informuj�, �e cz��� gospodarstw uległa 

skre�leniu. Generalnie rzecz bior�c ten ogólny termin na dostosowanie si� ju� 

min�ł. 
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 Szczepienia lisów s� monitorowane. To znaczy na ilo�� odstrzelonych 

lisów inspekcja nie ma wpływu. Natomiast mamy zało�enia monitoringowe. 700 

szt. z całego województwa lisów odstrzelonych jest przywo�one do zakładu 

higieny weterynaryjnej w celu takim �eby potwierdzi� przyj�cie szczepionki. 

Czyli stwierdzi� czy szczepionka jest skuteczna. Ten monitoring dzi�ki kołom 

łowieckim realizujemy bardzo dobrze. Przy okazji zgłaszam apel do kół 

łowieckich, �e bardzo nam zale�y na krwi w przypadku odstrzału dzików. 

Dlatego , �e oprócz monitoringu w�ciekliznowego jeste�my zobligowani do 

prowadzenia monitoringu pomoru �wi� wła�nie w populacjach dzików. Czasami 

nie ma takiej sytuacji, �e przeciwciała pomoru �wi�  znajd� si� w populacji 

dzików, bo to jest sygnał alarmowy.  

Płyty gnojowe to nie s� przepisy weterynaryjne tylko ochrony �rodowiska. Nie 

mamy prawa do wydawania zarz�dze� dot. płyty gnojowej. 

 

 

O godz. 12.47  z sesji wyszła radna Teodora Jagiełło. W sesji uczestniczy 25 

radnych. 

 

Rada przyj�ła informacj� o stanie bezpiecze�stwa sanitarno – weterynaryjnego 

na obszarze Powiatu Kieleckiego. 

 

Do pkt 10 

Pani Małgorzata Janiszewska �wi�tokrzyski Wojewódzki Inspektor                                              
Ochrony �rodowiska w Kielcach  

Przedstawiła informacj� o stanie �rodowiska na obszarze Powiatu Kieleckiego, 

w tym ocen� stanu czysto�ci wód powierzchniowych i podziemnych - która 

stanowi zał�cznik nr 7  do protokołu. 
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Radny Dariusz Skiba 

Nat��enie promieniowania elektromagnetycznego  na �w. Krzy�u wynosi  0,17 

a dopuszczalne jest 0,1. Czy ludzie ma �w. Krzy�u s� bezpieczni ? 

 

Pani Małgorzata Janiszewska �wi�tokrzyski Wojewódzki Inspektor                                          
Ochrony �rodowiska w Kielcach  

Wezwali�my u�ytkownika do przedło�enia ich bada�. Badania które 
u�ytkownik nam przedło�ył w ostatnim okresie wykazały brak przekrocze�. My 
powtórzymy nasze badania, �eby potwierdzi� b�d� wskaza� , �e pomiary 
wykonane przez u�ytkownika s� złymi pomiarami. Nie jest wykluczone, �e 
pomiary które wykonał u�ytkownik i nam przedło�ył s� dobre, bo by� mo�e na 
tych antenach nast�piło obni�enie mocy, bo to jest mo�liwe. Przekroczenie 
st��enia nie jest na tyle du�e, �eby okresowo w tak krótkim okresie mogło 
zaszkodzi� ludziom. 

Przewodnicz�cy Komisji Rewizyjnej Mieczysław K�dzierski 

     Prosz� o informacj� na kolejnych sesjach je�eli co� si� zmieni w pomiarach 

na �w. Krzy�u. 

 

     Rada przyj�ła informacj� o stanie �rodowiska na obszarze Powiatu 

Kieleckiego, w tym ocen� stanu czysto�ci wód powierzchniowych i 

podziemnych. 

 

 

Do pkt 11 

 

Informacja o działalno�ci rodzin zast�pczych, niespokrewnionych, w tym o 

charakterze pogotowia rodzinnego, jako alternatywy dla instytucjonalnych form 

opieki - która stanowi zał�cznik nr 8  do protokołu, była omawiana na 

posiedzeniach komisji. 
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Rada przyj�ła informacj� o działalno�ci rodzin zast�pczych, niespokrewnionych, 
w tym o charakterze pogotowia rodzinnego, jako alternatywy dla 
instytucjonalnych form opieki. 
 
 
Do pkt 12 

 

Stan organizacyjny i przygotowanie do roku szkolnego 2007/2008 szkół 

ponadgimnazjalnych i placówek o�wiatowo – wychowawczych Powiatu 

Kieleckiego – która  stanowi zał�cznik nr 9  do protokołu, była omawiana na 

posiedzeniach komisji. 

 

Radny  Kazimierz Bielecki 

Na naszej komisji ten temat nie był omawiany. Chciałbym si� zapozna�             

z informacj�. Szczególnie interesuj� mnie Ch�ciny. 

 

Wicestarosta Kielecki Marian Ferdek 

Informacja ta była szczegółowo omawiana na komisji merytorycznej. 

W  Podzamczu mieli�my Zespół Szkół Nr 7 Zespół Szkół Rolniczych. Na sesji 

w lutym był wniosek o postawienie w stan cz��ciowej likwidacji. Wniosek ten 

przeszedł i procedura te� , tzn. cz��� wniosku zaskar�ył kurator. Zło�yli�my 

odwołanie do Ministra i przed kilkunastoma dniami Minister odrzucił to 

zaskar�enie. Procedura znowu si� zaczyna. Jaka jest sytuacja formalna, 

faktyczna ? Mamy tam szkoł� i dwa internaty. W tej chwili prowadzimy szerok� 

kampanie w celu wła�ciwego wykorzystania. Chodzi nam przede wszystkim o 

dobro młodzie�y, dobro pracowników i nasz maj�tek. 

Nabór praktycznie zerowy nie udał si�. Zlikwidowali�my tylko te kierunki, które 

były nigdy nie otworzone. W tej chwili proponujemy przej�cie lokalne 

młodzie�y w ilo�ci 117 uczniów (tj. 6 oddziałów) do Zespołu Szkół Nr 2 w 
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Ch�cinach. Lokalowo problemów  nie ma �adnych bo zespół ten opu�ciło 

gimnazjum samorz�dowe w Ch�cinach. Tam było 9 klas. Odległo�� wynosi 

4km. Natomiast docelowo, tzn.  w przyszłym roku kiedy zostan�  3 klasy 

b�dziemy si� stara� o formaln� likwidacj� tego zespołu, czyli Zespołu Szkół  

Nr 7. 

Wykorzystanie pozostałych obiektów to przede wszystkim wykorzystanie 

internatu ze stołówk�. Planujemy tam zorganizowanie Młodzie�owego O�rodka 

Wychowawczego. Od razu zastrzegam, �e to nie koliduje absolutnie z 

Rembowem. Zapotrzebowanie na młodzie� jest w Podzamczu i Rembowie.             

W Podzamczu jeste�my bardziej przygotowani bo przekwalifikowanie internatu 

na siedzib� MOW nie nastr�cza trudno�ci formalnych technicznych. 

Wykorzystanie obiektu szkolnego w tej chwili- s� toczone rozmowy w celu 

mo�liwo�ci wydzier�awienia w cało�ci budynku szkoły. Aby nie przyspiesza� 

decyzji na 1 wrze�nia odsun�li�my j� na 1 pa�dziernika lub 1 listopada dlatego , 

�e chcieli�my aby młodzie� rozpocz�ła rok szkolny w starej szkole i 

pomieszczenia pozostawione przez gimnazjum Zespole Szkół Nr 2 wymagały 

remontu. Chcemy aby młodzie� weszła w przygotowane solidnie, 

wyremontowane pomieszczenia dydaktyczne. Na pewno nie b�dzie rozdzielania 

typowo administracyjnego – I pi�tro, II pi�tro. Profil szkoły zarówno w 

Podzamczu jak i w Ch�cinach jest podobny. B�d� wspólnie korzysta�                        

z pracowni chemicznej , komputerowej, mechanicznej , elektrycznej itd. 

Natomiast je�eli chodzi o zagospodarowanie pracowników to znajd� 

zatrudnienie przy obsłudze MOW, czy te� planowanego wykorzystania drugiego 

obiektu internatowego. Nauczyciele b�d� mie� dalej zatrudnienie w Zespole 

Szkół Nr 7 a docelowo poprzez poł�czenie z Zespołem Szkół Nr 2 b�d� wi�ksze 

mo�liwo�ci uzupełniania etatów . Pozostali mog� mie� zatrudnienie jako 

nauczyciele w szkole przy MOW, jak i po przekwalifikowaniu si� jako 

opiekunowie. Zapotrzebowanie na kadr� dydaktyczn� b�dzie znaczne. Taka jest 

propozycja Zarz�du.  
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Radny  Kazimierz Bielecki 

Uruchomienie nowego podmiotu wi��e si� ze zgod� s�siada , czyli dwóch 

spółdzielni lokalowych. One chyba musz� wyrazi� zgod�.  Mam pytanie do 

prawnika : jak to wygl�da ze wzgl�dów czysto formalno-prawnych ? 

 

Wicestarosta Kielecki Marian Ferdek 

Rozumiem , �e ta działalno�� mo�e by� cz��ciowo uci��liwa. Aby rozpozna� 

warunki funkcjonowania takiego o�rodka odbyli�my wyjazd do Zawichostu 

gdzie zapoznali�my si� z funkcjonowaniem takiego samego MOW przez okres 

20 lat. Warunki finansowania s� korzystne dla funkcjonowania tego typu 

o�rodka i nie s� uci��liwe dla otoczenia. Rozmawiałem równie� z 

przedstawicielem spółdzielni mieszkaniowej , rozumiem , �e protesty b�d�. 

Zapowiedziałem swoj� obecno�� na Radzie Pedagogicznej i chc� pozna� t� 

opini�. 

 

Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 

Ja uczestniczyłem w konsultacjach wcze�niejszych dot. tej sytuacji. Nie jest 

potrzebna zgoda mieszka�ców. Ten teren jest ogrodzony i oddzielony od 

pozostałego obiektu. Tego typu placówki wychowawcze nie s� to placówki 

wi�zienne, czy stanowi�ce zagro�enie z zało�enia dla osób mieszkaj�cych w 

s�siedztwie. Cały czas prowadz�c te dyskusje  z mieszka�cami bloku w 

Podzamczu starali�my si� jak najbardziej by� otwartym na wszelkie inicjatywy 

id�ce w kierunku najbardziej sprzyjaj�cych rozwi�za� uruchamiaj�cych t� 

placówk�. W Podzamczu ju� III kadencj� �wiczymy sposób wykorzystania tego 

obiektu. Dochodzi do trudnej sytuacji, gdzie grupa mieszka�ców która na 

bardzo dobrych warunkach wykupiła te mieszkania i skorzystała z dobra 

powiatowego które zostało im przekazane , stanowi pewn� zapor� w 

uruchomieniu placówki, która mogłaby przyczyni� si� do utrzymania i 
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zachowania pracowników tej placówki. My�l�, �e w du�ej cz��ci te dyskusje , te 

akcje protestacyjne, które były w �rodowisku w gm. Ch�ciny prowadzone 

utrudniaj� cały czas Zarz�dowi Powiatu  rozwi�zanie problemu Podzamcza 

Ch�ci�skiego. Ja my�l� obserwuj�c to od III kadencji, �e  musimy w tej sytuacji 

teraz by� bardzo stanowczy w swoich działaniach, co nie znaczy działa� na 

niekorzy�� mieszka�ców. Mamy do wybrania albo zwalnianie ludzi  i niszczenie 

i wystawianie na zł� ocen� nas jako gospodarzy poprzez ten maj�tek w 

Podzamczu Ch�ci�skim, albo szukanie kompromisu z mieszka�cami. Nie jest 

potrzebna zgoda mieszka�ców na to aby�my to otwarli. 

 

Radny  Kazimierz Bielecki 

Dzi�kuj� za wyczerpuj�c� odpowied�, ale chciałbym si� upewni� czy ze 

wzgl�dów czysto formalno-prawnych nie potrzeba takiej zgody ? 

 

Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 

Poprosimy  pana Starost�, aby tak� informacj� przygotował  przez prawnika i 

była do odbioru w sekretariacie. To ułatwi nam rozmowy. Jeste�my otwarci na 

taka organizacj� aby była ona najmniej uci��liwa dla mieszka�ców. 

 

 

Wicestarosta Kielecki Marian Ferdek 

Wizytowany przez nas o�rodek w Zawicho�cie jest w centrum miasta. 

Podzamcze nie jest bardzo zaludnione. Mamy równie� zgod� Rady 

Pedagogicznej. Nie boimy si� rozmawia�. My szukamy rozwi�za�, alternatyw. 

Niezale�nie od tego czy zgoda b�dzie wymagana czy nie b�dziemy chcieli 

tłumaczy� i rozmawia�. 
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Przewodnicz�cy Komisji Zdrowia , Rodziny i Spraw Społecznych Stanisław 

Okólski 

Informacja została zdominowana sprawom Młodzie�owego O�rodka 

Wychowaczego w Podzamczu i chciałbym (jako radny z Rakowa) nawi�za� do 

wypowiedzi Pana Starosty. Czy tworzenie MOW w Podzamczu nie koliduje z 

tworzeniem MOW w Rembowie ?  Miał by� ogłoszony przetarg w ci�gu 

miesi�ca i nie został ogłoszony. Rozumiem , �e jest to problem. Je�eli uda si� w 

Podzamczu zrobi� to b�d�my przygotowani, �e prawdopodobnie w Rembowie 

mo�e MOW nie by�. Nie wierz� w to, �eby dwa Młodzie�owe O�rodki 

Wychowawcze były w powiecie, podczas gdy do tej pory nie było �adnego. 

Prosz� potwierdzi� w obecno�ci Przewodnicz�cego Rady , �e MOW                         

w Rembowie powstanie.  

 

Wicestarosta Kielecki Marian Ferdek 

Potwierdzam jedno -  nic nie koliduje z powstaniem o�rodka w Rembowie. 

 

Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 

Zmieniła si� ustawa i to spowodowało to, �e nie mogli�my tego przetargu 

ogłasza�. W dzisiejszych materiałach na sesj� widzimy, �e s� kroki które 

pokazuj�, �e Rembów b�dzie miał zabezpieczone �rodki. Nadal Rembów jest 

jakby pierwszy, drugie s� Ch�ciny.  

 

 

Starosta Kielecki Zenon Janus 

Dyskutowali�my długo na Komisji Bud�etu i Finansów. Zmieniły si� przepisy, 

zmieniła si� ustawa. Je�eli Wysoka Rada podejmie uchwał� o zabezpieczeniu 

�rodków przez zaci�gni�cie kredytu w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

�rodowiska ( m.in. na Rembów) jeszcze dzi� na stronie internetowej b�dzie 

informacja o ogłoszeniu przetargu. 
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Rada przyj�ła informacj� -  stan organizacyjny i przygotowanie do roku 
szkolnego 2007/2008 szkół ponadgimnazjalnych i placówek o�wiatowo – 
wychowawczych Powiatu Kieleckiego 
 

 

Do pkt 13 

 

Informacja o remontach i inwestycjach przeprowadzonych w roku 2006 na 

nieruchomo�ciach b�d�cych w zasobie Powiatu Kieleckiego – która  stanowi 

zał�cznik nr 10  do protokołu, była omawiana na posiedzeniach komisji. 

 
Rada przyj�ła informacj� o remontach i inwestycjach przeprowadzonych w roku 

2006 na nieruchomo�ciach b�d�cych w zasobie Powiatu Kieleckiego. 

O godz. 13.45  z sesji wyszedł radny Andrzej Piwo�ski. W sesji uczestniczy 24 

radnych 

 

 

Do pkt 14 

 

Podj�cie uchwał w sprawie : 

 

Do pkt 14 pkt 1 

 
- zmian w bud�ecie powiatu na 2007 r. , 

 

O godz. 14.00  na  obrady sesji wrócił radny Lucjan Pietrzczyk. W sesji 

uczestniczy 25 radnych 
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Przewodnicz�cy Komisji Zdrowia , Rodziny i Spraw Społecznych Stanisław 

Okólski 

W imieniu klubu radnych Prawa i Sprawiedliwo�ci chciałbym poinformowa� 

Wysok� Rad�, �e b�dziemy głosowa� przeciwko uchwale o zmianach w 

bud�ecie z uwagi na fakt, �e w zmianach w bud�ecie proponuje si� zmniejszenie 

dochodów bud�etu poprzez rezygnacj� ze sprzeda�y mienia powiatu oraz 

poprzez zmniejszenie dochodów od osób prawnych, od osób fizycznych i 

innych jednostek nie posiadaj�cych osobowo�ci prawnej. Uwa�am ( i to 

podkre�lałem na Komisji Bud�etu i Finansów), �e to zmniejszenie dochodów 

jest pewnego rodzaju manipulacj� Zarz�du. Do projektu bud�etu kwota 

dochodów jest wprowadzana na podstawie zawiadomienia Ministra Finansów o 

przewidywanych dochodach od osób prawnych i ma ona oczywi�cie 

deklaracyjny charakter ale nie ma w tym momencie podstaw do zmniejszania tej 

kwoty, która wynosi ł�cznie ok. 12 mln zł w naszym bud�ecie. Je�eli wykonanie 

na półrocze wynosi 49,6 w tej pozycji to znaczy , �e przebiega prawidłowo. Na 

jakiej podstawie Zarz�d proponuje zmniejszenie dochodów? W pewnym sensie 

zrozumiałem wyja�nienia Pana Starosty dot. wycofania si� ze sprzeda�y mienia . 

Natomiast nie widz� powodów do tego, �eby zmniejsza� dochody, które s� 

dochodami jakby zapisanymi i �adne pismo od Ministra Finansów przewiduj�ce 

zmniejszenie tych dochodów do powiatu nie wpłyn�ło. To znaczy, �e 

powinni�my szuka� innej drogi aby stworzy� deficyt w bud�ecie i umo�liwi� 

sobie zaci�gni�cie po�yczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony �rodowiska. 

Wskazywałem np. zwi�kszenie wydatków i zast�pienie. W zwi�zku z tym, �e 

propozycja zmian zawiera to zmniejszenie nasz klub b�dzie głosował przeciw 

uchwale w sprawie zmian w bud�ecie powiatu na 2007 r. 

 

Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 

Poinformował radnych, �e wszystkie komisje Rady Powiatu przegłosowały 

pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w bud�ecie powiatu na 2007 r. 
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Głosowanie 

Za –20  

Przeciw- 5 

Wstrzymało si� –brak 

 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr VIII/ 49 /2007 Rady 
Powiatu w Kielcach z dnia 24 sierpnia 2007 roku w sprawie zmian w bud�ecie 
powiatu na 2007 r. -  która stanowi zał�cznik nr 11  do protokołu. 

  zmian w bud�ecie powiatu na 2007 r. , 
 
Do pkt 14 pkt 2 

 
- zaci�gni�cia po�yczek długoterminowych z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony �rodowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach, 
 

O godz. 14.03  z sesji  wyszedł radny Kazimierz Bielecki . W sesji uczestniczy 

24 radnych 

 

Głosowanie 

Za –24 

Przeciw- brak 

Wstrzymało si� –brak 

 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr VIII/ 50/2007 Rady Powiatu 
w Kielcach z dnia 24 sierpnia 2007 roku w sprawie zaci�gni�cia po�yczek 
długoterminowych z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony �rodowiska i 
Gospodarki Wodnej w Kielcach -  która stanowi zał�cznik nr 12  do protokołu. 
   
O godz. 14.05 z sesji  wyszedł radny Zbigniew Bana�kiewicz . W sesji 

uczestniczy 23 radnych 
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- zaci�gni�cia po�yczek długoterminowych z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony �rodowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach, 
 

 

Głosowanie 

Za –23 

Przeciw- brak 

Wstrzymało si� –brak 

 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr VIII/ 51/2007 Rady 
Powiatu w Kielcach z dnia 24 sierpnia 2007 roku w sprawie zaci�gni�cia 
po�yczek długoterminowych z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
�rodowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach -  która stanowi zał�cznik 
nr 13  do protokołu. 

 
 

- zaci�gni�cia po�yczek długoterminowych z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony �rodowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach, 

 

 

Głosowanie 

Za –23 

Przeciw- brak 

Wstrzymało si� –brak 

 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr VIII/ 52/2007 Rady 
Powiatu w Kielcach z dnia 24 sierpnia 2007 roku w sprawie zaci�gni�cia 
po�yczek długoterminowych z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
�rodowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach -  która stanowi zał�cznik 
nr 14  do protokołu. 

 
 
Do pkt 14 pkt 3 
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- przyj�cia  sprawozdania z realizacji Planu gospodarki odpadami w powiecie  
kieleckim za lata 2005-2006, 

 

Głosowanie 

Za –23 

Przeciw- brak 

Wstrzymało si� –brak 

 

W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr VIII/ 53/2007 Rady 
Powiatu w Kielcach z dnia 24 sierpnia 2007 roku w sprawie przyj�cia  
sprawozdania z realizacji Planu gospodarki odpadami w powiecie  kieleckim 
za lata 2005-2006-  która stanowi zał�cznik nr 15  do protokołu. 

 

Do pkt 14 pkt 4 

 
- przekształcenia Technikum Nr 7 wchodz�cego w struktur� organizacyjn� 

Zespołu Szkół Le�nych w Zagna�sku poprzez likwidacj� kierunków 
kształcenia, 

 
 

Głosowanie 

Za –23 

Przeciw- brak 

Wstrzymało si� –brak 

 

W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr VIII/ 54/2007 Rady 
Powiatu w Kielcach z dnia 24 sierpnia 2007 roku w sprawie przekształcenia 
Technikum Nr 7 wchodz�cego w struktur� organizacyjn� Zespołu Szkół 
Le�nych w Zagna�sku poprzez likwidacj� kierunków kształcenia, 
-  która stanowi zał�cznik nr 16  do protokołu. 

 

Do pkt 14 pkt 5 
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- stopniowej likwidacji szkół ponadgimnazjalnych wchodz�cych w struktur� 
organizacyjn� Zespołu Szkół Nr 7 im. Jana III Sobieskiego w Podzamczu  

        w przedmiocie likwidacji kierunków kształcenia, 
 

Głosowanie 

Za –20 

Przeciw- 3 

Wstrzymało si� –brak 

 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr VIII/ 55/2007 Rady 
Powiatu w Kielcach z dnia 24 sierpnia 2007 roku w sprawie stopniowej 
likwidacji szkół ponadgimnazjalnych wchodz�cych w struktur� organizacyjn� 
Zespołu Szkół Nr 7 im. Jana III Sobieskiego w Podzamczu w przedmiocie 
likwidacji kierunków kształcenia-  która stanowi zał�cznik nr 17  do protokołu. 

 

Do pkt 14 pkt 6 

 

O godz. 14.10  na  obrady sesji wrócił radny Andrzej  Piwo�ski. W sesji 

uczestniczy 24 radnych. 

 
- likwidacji szkół ponadgimnazjalnych wchodz�cych w struktur� 

organizacyjn� Zespołu Szkól Nr 7 im. Jana III Sobieskiego w Podzamczu w 
przedmiocie likwidacji kierunków kształcenia, 

 

Głosowanie 

Za –20 

Przeciw- 4 

Wstrzymało si� –brak 

 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr VIII/ 56/2007 Rady Powiatu 
w Kielcach z dnia 24 sierpnia 2007 roku w sprawie likwidacji szkół 
ponadgimnazjalnych wchodz�cych w struktur� organizacyjn� Zespołu Szkól Nr 
7 im. Jana III Sobieskiego w Podzamczu w przedmiocie likwidacji kierunków 
kształcenia - która stanowi zał�cznik nr 18  do protokołu. 
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Do pkt 14 pkt 7 

 
- wytypowania przedstawiciela Powiatu Kieleckiego do Rady Fundacji na 

rzecz Zintegrowanego Rozwoju Regionu �wi�tokrzyskiego „Bóbr”, 
 

  

Starosta Kielecki Zenon Janus 

Dnia  28 lutego 2002 r. Rada Powiatu podj�ła uchwał� o przyst�pieniu do 

Fundacji „Bóbr” z kwot� 5 tys. zł. Fundacja działa. Razem z Panem  radnym 

Stanisławem Okólskim pracowali�my w komisji rewizyjnej. Pan Okólski jako 

przew. , ja jako członek.  Idzie to opornie  ale  pewne lody zostały przełamane i 

jest nadzieja , �e idzie w dobrym kierunku, poniewa� fundacja wyst�piła o 

uzupełnienie do Rady o jedn� osob� . Pan Starosta Zbigniew Bana�kiewicz nie 

funkcjonuje ju� w tej radzie, proponuj� do Rady Fundacji Pana Bogdana 

Gierad� Członka Zarz�du Powiatu. Merytorycznie odpowiada za ochron� 

�rodowiska a ponadto jest na miejscu.  Je�eli jest taka akceptacja radnych, to 

dzi�kuj�.  

 

Głosowanie 

Za –24 

Przeciw- brak 

Wstrzymało si� –brak 

 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr VIII/ 57/2007 Rady Powiatu 
w Kielcach z dnia 24 sierpnia 2007 roku w sprawie wytypowania 
przedstawiciela Powiatu Kieleckiego do Rady Fundacji na rzecz 
Zintegrowanego Rozwoju Regionu �wi�tokrzyskiego „Bóbr” - która stanowi 
zał�cznik nr 19  do protokołu. 
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Do pkt 14 pkt 8 

 

 
- zatwierdzenia zmiany statutu �wi�tokrzyskiego Centrum Matki i Noworodka 

– Szpital Specjalistyczny w Kielcach, 
 

Głosowanie 

Za –24 

Przeciw- brak 

Wstrzymało si� –brak 

 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr VIII/ 58/2007 Rady Powiatu 
w Kielcach z dnia 24 sierpnia 2007 roku w sprawie zatwierdzenia zmiany 
statutu �wi�tokrzyskiego Centrum Matki i Noworodka – Szpital Specjalistyczny 
w Kielcach- która stanowi zał�cznik nr 20  do protokołu. 
 

 

Do pkt 14 pkt 9 

 

 
- ustalenia wysoko�ci opłat za usuwanie pojazdów z dróg w granicach 

administracyjnych powiatu kieleckiego i prowadzenia parkingów 
strze�onych, 

 

Głosowanie 

Za –24 

Przeciw- brak 

Wstrzymało si� –brak 

W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr VIII/ 59/2007 Rady Powiatu 
w Kielcach z dnia 24 sierpnia 2007 roku w sprawie ustalenia wysoko�ci opłat za 
usuwanie pojazdów z dróg w granicach administracyjnych powiatu kieleckiego i 
prowadzenia parkingów strze�onych - która stanowi zał�cznik nr 21  do 
protokołu. 
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Do pkt 14 pkt 10 

 

 
- pozbawienia kategorii drogi powiatowej, 
 

 

 

Wójt Gminy Łagów Stefan B�k 

Dzi�kuj� za zaproszenie i umo�liwienie mi zabrania głosu. 20 czerwca br. 

wpłyn�ło pismo z upowa�nienia Zarz�du Powiatu Kieleckiego pana Dyrektora 

Powiatowego Zarz�du Dróg Jerzego Komorniczaka odno�nie wyra�enia opinii 

w sprawie pozbawienia drogi powiatowej nr 0341 Złota Woda Orłowiny o dł. 

4380 m.b. oraz zaliczenie do kategorii dróg powiatowych dotychczasowej drogi 

wewn�trznej nale��cej do Lasów Pa�stwowych biegn�cych od miejscowo�ci 

Korzenno gm. Daleszyce o dł. 338 m. Droga ta stanie si� drog� wewn�trzn� 

lasów pa�stwowych  (w zał�czeniu jest mapka).Zasadna jest zamiana tych dróg. 

Opinia nasza jest jednak negatywna. Skromne �rodki  powiat przeznacza co roku 

na modernizacj� dróg powiatowych (otrzymali�my 150 tys. zł. ). Pozbawienie 

tego odcinka rangi drogi powiatowej spowoduje, �e corocznie otrzymamy 

mniejsze dofinansowanie w wys. ok. 12 tys. zł. W stosunku do ju� skromnych 

�rodków b�d� one jeszcze mniejsze. Jako samorz�dowcy powinni�my si� 

szanowa�. Kiedy� byłem radnym Rady Powiatu I kadencji. Na nast�pnej sesji 

Rady Powiatu przedstawimy, które drogi gminne chcemy zaliczy� jako drogi 

powiatowe, aby nadal ilo�� dróg na terenie gm. Łagów był ten sam. O to tylko 

zwracam si� do pa�stwa. Gwarantuj�, �e b�d� to drogi w lepszym stanie. 

 

Starosta Kielecki Zenon Janus 

Rozumiem trosk� pana Wójta Stefana B�ka, ale trzeba spojrze� prawdzie w 

oczy. Jeste�my po wst�pnym porozumieniu z nadle�nictwem Łagów i mamy 
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zabezpieczenie po zamianie tych dróg na drog� Łukawa Korzenno – 50% 

dofinansowania �rodków Lasów Pa�stwowych. Ja nie mog� sobie pozwoli� dzi� 

na to �eby zrezygnowa� z tych pieni�dzy. Droga Złota Woda Orłowiny jest to 

droga prowadz�ca do nik�d. Ona nigdy nie miała statusu drogi powiatowej. Przy 

tej drodze s� dwa domostwa na tej odległo�ci 4 km. Lasy Pa�stwowe 

zainwestuj� w t� drog� (jako własn�)  �rodki. To co mówi pan Wójt - 12 tys. w 

skali roku, gdzie 500 tys. co najmniej na projekt i realizacj� w roku nast�pnym 

nadle�nictwo Łagów wyło�y, to skala problemów i pieni�dzy jest bardzo 

znaczna. Droga przebiega w wi�kszo�ci przez gm. Daleszyce. Mieszka�cy 

Daleszyc z niej nie korzystaj� i nigdy gm. Daleszyce by si� nie doło�yła do 

współfinansowania tej drogi. Gdyby�my dzisiaj nie przegłosowali tych dwóch 

uchwał byliby�my samobójcami. 

 

Przewodnicz�cy Komisji Zdrowia , Rodziny i Spraw Społecznych Stanisław 

Okólski 

Ja zrozumiałem wypowied� pana Wójta z Łagowa jako aprobuj�c� wymian� 

dróg. On sygnalizuje problem powstaj�cy dla gm. Łagów, w zwi�zku ze 

zmniejszeniem sieci dróg gminnych i prosi o to, aby inne drogi gminne, które 

zawnioskuje,  przyj�� jako drogi powiatowe. W cało�ci wszyscy radni popieraj� 

wniosek pana Starosty o t� zamian�, bo ta zamiana jest korzystna. Przede 

wszystkim jest korzystna dlatego, �e droga le��ca na terenie gm. Daleszyce 

b�dzie asfaltow� drog� słu��c� mieszka�com gm. Raków do przewozu dzieci z 

Głuchowa , Korzenna do Ocies�k do szkoły i współfinansowanie Lasów 

Pa�stwowych. To jest niew�tpliwa korzy�� i �aden z radnych nie maj� 

w�tpliwo�ci. Pan Wójt nie jest przeciwko tej wymianie. 

 
Przewodnicz�cy Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa Marek 
Kwiecie� 
Komisja Dróg, Komunikacji i Transportu pozytywnie opiniuje te dwa projekty 

uchwał. Propozycja pana Wójta z Łagowa w sprawie dróg tzw. niechcianych 
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jest zasadna i ciekawa. Komisja  (je�eli b�dzie propozycja) mo�e dokona� 

ogl�dzin i wyda� opini� w sprawie zamiany dróg. 

 

Przewodnicz�cy Komisji Rewizyjnej Mieczysław K�dzierski 

Rozumiem potrzeby gm. Łagów i popieram pana Wójta. Niew�tpliwie 

potrzebna jest ocena - czy zamiana tej drogi gminnej na powiatow� spełnia 

standardy drogi powiatowej. Czy jest taka droga, która by spełniała takie 

normy? 

 

Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 

Zamkn�ł dyskusje na temat projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii 
drogi powiatowej.  
 

Głosowanie 

Za –24 

Przeciw- brak 

Wstrzymało si� –brak 

 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr VIII/ 60/2007 Rady Powiatu 
w Kielcach z dnia 24 sierpnia 2007 roku w sprawie pozbawienia kategorii drogi 
powiatowej- która stanowi zał�cznik nr 22  do protokołu. 
 

 

Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 

Siec dróg powiatu kieleckiego zmniejsza si� o 1 kilometr. Dyskusje jakie tocz� 

si� przy zatwierdzaniu bud�etu to dyskusje dot. dofinansowania do 1 km drogi. 

Chc� zapewni� pana Wójta gm. Łagów i innych Wójtów powiatu kieleckiego, 

�e jako radni robimy wszystko, �eby jak najwi�cej do tych dróg doło�y�. Tylko 

dzi�ki takiej gospodarno�ci jak� zastosowali�my w I kadencji, gdzie do 1 km 

drogi dokładaj� wójtowie swoje pieni�dze mamy taki stan dróg jaki mamy.           
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W zestawieniu z innymi powiatami te drogi wygl�daj� dobrze. Zawsze stali�my 

na stra�y inwestowania w drogi powiatowe i b�dziemy sta�.  

 

 

 

Do pkt 14 pkt 11 

 

 
- zaliczenia do kategorii dróg powiatowych. 
 

 

Głosowanie 

Za –24 

Przeciw- brak 

Wstrzymało si� –brak 

 
W wyniku głosowania podj�ta została Uchwała Nr VIII/ 61/2007 Rady Powiatu 
w Kielcach z dnia 24 sierpnia 2007 roku w sprawie zaliczenia do kategorii dróg 
powiatowych- która stanowi zał�cznik nr 23  do protokołu. 
 

Do pkt 15 

 

Zapytania i interpelacje radnych. 
 
Radny Mirosław G�bski 
Zło�yłem interpelacj� 23 lipca br., ale informacja dochodziła do mnie wcze�niej,  
�e remont cz�stkowy na drodze Kołoma�- Długojów był wykonany �le tylko, �e 
akurat były wakacje (byłem tydzie� w Bieszczadach). Tam był remont 
cz�stkowy wykonany w m-cu czerwcu a ju� na pocz�tku lipca miałem 
informacje o złym wykonaniu remontu. Odpowied� dostałem tak�: 
„uszkodzenia na drodze powiatowej na odcinku Kołoma�- Długojów nie s� 
wynikiem złego wykonania remontu cz�stkowego, który był przeprowadzony w 
m-cu kwietniu i czerwcu br., ale złego stanu nawierzchni i powstawania nowych 
ubytków, które zostan� usuni�te na przełomie sierpnia i wrze�nia”.  Je�eli jaka� 
firma wykonuje  remont i po dwóch tygodniach s� ubytki, to chyba albo ta firma 
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jest nie taka albo ten remont wykonuje glin� . Po dwóch tygodniach te ubytki 
powstawa� nie powinny. Mam pro�b� do Przewodnicz�cego Komisji Dróg, 
Komunikacji i Budownictwa, �eby te� ewentualnie na t� drog� si� wybrali i 
zobaczyli jak ten remont był wykonany. Moim zdaniem remontowa� co� co po 
dwóch tygodniach jest w takim samym stanie mnie dziwi. Starosta jakby w tej 
odpowiedzi stan�ł nie za swoim maj�tkiem ( jakim s� drogi powiatowe) , tylko 
stan�ł w obronie firmy, która te drogi remontuje.  
 
 
Do pkt 16 
 

Zamkni�cie obrad 

Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato o godz. 14.35 ogłosił 

zamkni�cie obrad VIII sesji Rady Powiatu w Kielcach. 

 

Na tym protokół zako�czono. 

 
 
                                                                     Przewodnicz�cy Rady 
 
                                                                            Tomasz Lato 

 


